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ေအာက္တုိဘာ ၈၊ ၂၀၁၈ 

ဒုတိယအႀကိမ္ ရန္ကုန္တုိင္းေဒသႀကီး 
လႊတ္ေတာ္ သတၱမပုံမွန္အစည္းအေ၀းတြင္ 
ရန္ကုန္တုိင္းေဒသႀကီးအစုိးရအဖြ႕ဲ၏ ဘ႑ာ 
ေငြသံုးစြဲမႈႏွင့္ ပတ္သက္ၿပီး စာရင္းစစ္အဖြဲ႕၏ 
အစီရင္ခံစာ ထြက္ေပၚလာခဲ့သည္။

ယင္းအစီရင္ခံစာအား လႊတ္ေတာ္သို႔ 
တင္သြင္းအၿပီးတြင္ ရန္ကုန္တိုင္းေဒသႀကီး 
လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္မ်ား၏ ေဆြးေႏြး 
မႈမ်ားမွာ ျပည္သူမ်ားအၾကား က်ယ္က်ယ္ 
ေလာင္ေလာင္ ထြက္ေပၚလာခဲ့သည္။

ထြက္ေပၚလာသည့္ အစီရင္ခံစာတြင္ 
ရန္ကုန္တုိင္းေဒသႀကီးအစုိးရအဖြ႕ဲ၏  ျပည္သူ႔ 
ဘ႑ာသံုးစြဲမႈမ်ားအနက္ ေ၀ဖန္ခံရမႈအမ်ား 
ဆုံးျဖစ္သည့္အေၾကာင္းအရာမ်ားမွာ ရန္ကုန္ 
တိုင္းေဒသႀကီးအစိုးရအဖြ႕ဲက ၂၀၁၆-၂၀၁၇ 

ဘ႑ာႏွစ္ ျဖည့္စြက္ခြင့္ျပဳေငြ (အဖြဲ႕အစည္း 
မ်ားတြင္ ရင္းႏီွးေငြေခါင္းစဥ္)မွ ခြင့္ျပဳေငြ က်ပ္ 
၁၃၄ ဘီလ်ံအား Yangon Metropoliton 
Development Public Co.,Ltd တြင္ ၅၄ 
ဘီလ်ံ၊ New Yangon Development 
Co.,Ltd တြင္ ၁၀ ဘီလ်ံ၊ ရန္ကုန္ဘတ္စ္ကား 
အမ်ားႏွင့္ သက္ဆုိင္ေသာ ကုမၸဏီလီမိတက္ 
(YBPC) တြင္ ၃၅ ဘီလ်ံ၊ ရန္ကုန္ၿမိဳ႕ျပ 
အမ်ားျပည္သူသယ္ယူပုိ႔ေဆာင္ေရး အမ်ား 
ႏွင့္သက္ဆိုင္ေသာကုမၸဏီလီမိတက္ (YUPT) 
တြင္ ၃၅ ဘီလ်ံ စုစုေပါင္း က်ပ္ ၁၃၄ ဘီလ်ံ 
ႏွင့္ ေက်ာင္းကားမ်ားအတြက္ က်ပ္ ၁၀ 
ဒသမ ၅ ဘီလ်ံႏွင့္ ရန္ကုန္ညေစ်းအတြက္ 
က်ပ္သိန္းေပါင္း ၁၈၀၀ ရင္းႏွီးျမႇဳပ္ႏွံထားမႈ 
ပင္ျဖစ္သည္။

စာမ်က္ႏွာ ၃၀၀ ေက်ာ္ပါ၀င္သည့္ ယင္း 
အစီရင္ခံစာအား ရန္ကုန္တိုင္းေဒသႀကီး 

လႊတ္ေတာ္တြင္ကိုယ္စားလွယ္ ၂၀ ေက်ာ္က 
၀င္ေရာက္ေဆြးေႏြးရန္ စာရင္းေပးထားျခင္း 
ျဖစ္ၿပီး အစီရင္ခံစာအရ ရန္ကုန္တိုင္းေဒသ 
ႀကီးအစိုးရအေနျဖင့္ စာရင္းရွင္းလင္းရန္ႏွင့္ 
လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္မ်ား၏ ေမးခြန္း 
မ်ားကို ေျဖၾကားရန္ လိုအပ္လ်က္ရိွသည္။

ရန္ကုန္ၿမိ ႕ဳတြင္ အိမ္ရာစီမံကိန္းအပါအ၀င္ 
စီမံကိန္းမ်ားလုပ္ေဆာင္ရန္အတြက္ ရန္ကုန္
တုိင္းေဒသႀကီးအစုိးရအဖြ႕ဲက အမ်ားပုိင္ကုမၸဏီ 
ႏွစ္ခု ထူေထာင္ထားသည္။ ယင္းကုမၸဏီမ်ား 
မွာ Yangon Metropoliton Development 
Public Co.,Ltd ႏွင့္ New Yangon 
Development Co.,Ltd တို႔ျဖစ္သည္။

Yangon Metropoliton Development 
Public Co.,Ltd အတြက္ ထည့္၀င္ရင္းႏွီးေငြ 
က်ပ္သန္း ၆၄,၀၀၀ ရိွၿပီး ယင္းတို႔အနက္ 
စီမံခန္႔ခြဲမႈ စရိတ္အျဖစ္ က်ပ္သန္း ၁၁ ဒသမ 
၄၆၀ ရိွသည္။ ယင္းေၾကာင့္ အသားတင္အ႐ံႈး 
မွာ ၁၁ ဒသမ ၄၆၀ သန္းျဖစ္သည္။ ယင္း 
ေငြေၾကးမ်ားမွာ ၂၀၁၇ ခုႏွစ္ မတ္ ၃ ရက္မွ 
မတ္လကုန္အထိ ႐ုံးလုပ္ငန္းႏွင့္ စီမံခန္႔ခြေဲရး 
လုပ္ငန္းမ်ားအတြက္ အသံုးျပဳထားျခင္းျဖစ္ 
သည။္ သို႔ေသာ ္လပုင္န္းမစတင္ႏိငု္ေသးေပ။

ထို႔ျပင္ New Yangon Development 
Co.,Ltd ကုမၸဏီတြင္ ထည့္သြင္းထားသည့္ 
ေငြေၾကးမ်ားမွာလည္း လႊတ္ေတာ္သို႔ အသိ 
မေပးဘဲ အစိုးရအဖဲြ႕၏ ဆံုးျဖတ္ခ်က္ျဖင့္သာ 
ေဆာင္ရြက္ခဲ့ျခင္းျဖစ္သည္။

ယင္းသို႔လုပ္ေဆာင္မႈမွာ အာဏာကို 
အလြသုံဲးစားျပဳလုပ္ျခင္းျဖစ္သည္ဟု ဆိတ္ႀကီး 
ခေနာင္တုိၿမိ႕ဳနယ္မွ တုိင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ 
ကိုယ္စားလွယ္ ေဒၚစႏၵာမင္းက လႊတ္ေတာ္ 
တြင္ ေ၀ဖန္ခဲ့သည္။
(ေနာက္တစ္ပတ္ ဆက္လက္ေဖာ္ျပပါမည္။)
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ေဆာင္းပါးမွ ေကာက္ႏုတ္ေဖာ္ျပသည္။ 
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ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အတြဲ(၂)၊ အမွတ္-၆၅

ေအာက္တုိဘာ  ၅၊  ၂၀၁၈ 

မႏၲေလးတိုင္းေဒသႀကီးအစုိးရက တင္သြင္းခဲ့ေသာ ၂၀၁၈-၁၉ 
ဘတ္ဂ်က္မွအျခား ေခါင္းစဥ္ျဖင့္သာ ဆက္လက္အသုံးျပဳရန္ ျဖတ္ 
ေတာက္ခဲ့သည့္ က်ပ္ ၁ဝ ဘီလီယံေက်ာ္(က်ပ္ သန္းေပါင္း တစ္ 
ေသာင္းေက်ာ္)ကုိ ေဒသဖြံ႕ၿဖိဳးေရးလုပ္ငန္းမ်ားအတြက္ အသုံးျပဳရန္ 
ေအာက္တို ဘာ ၄  ရက္ကက်င္းပသည့္လႊတ္ ေတာ္အစည္းအေ၀း 
တြင္ အတည္ျပဳခဲ့သည္။

တိုင္းအစုိးရကတင္သြင္းသည့္ ၂၀၁၈-၁၉ ဘတ္ဂ်က္တြင္ ဘ႑ာ 
ေငြအမ်ားအျပားအသုံးျပဳ အေကာင္အထည္ေဖာ္မည့္ စီမံကိန္း 
လုပ္ငန္းအခ်ဳိ႕၏ အေသးစိတ္အခ်က္အလက္မ်ား တင္ျပႏုိင္ျခင္းမရွိ 
၍ အျခားေဒသမ်ား ဖြ႕ံၿဖိဳးေရးလုပ္ငန္းမ်ားအတြက္ ေျပာင္းလဲသံုးစြရဲန္ 

လႊတ္ေတာ္၏သေဘာတူညီခ်က္ျဖင့္ ျဖတ္ေတာက္ျခင္းျဖစ္သည္။
ျဖတ္ေတာက္ေငြ က်ပ္သန္းေပါင္း တစ္ေသာင္းေက်ာ္(က်ပ္ ၁၀ 

ဘီလီယံေက်ာ္)ကုိ ေက်းလက္လမ္းမ်ား ေဖာက္လုပ္ျခင္းလုပ္ငန္း 
အပါအ၀င္ ေဒသဖြံ႕ၿဖိဳးေရးလုပ္ငန္းမ်ားတြင္ သုံးစြဲရန္ မႏၲေလးတိုင္း 
ေဒသႀကီးအစုိးရအဖြဲ႕ စီမံကိန္းႏွင့္ဘ႑ာေရး၀န္ႀကီး ဦးျမတ္သူက 
လႊတ္ေတာ္သုိ႔ တင္ျပခဲ့သည္။

ယင္းတို႔ထဲမွ အသုံးျပဳမည့္ လုပ္ငန္းအခ်ဳိ႕သည္ အေသးစိတ္ရွင္း
လင္းတင္ျပႏုိင္ျခင္းမရိွသျဖင့္ လုပ္ငန္းမ်ားကုိ လႊတ္ေတာ္ကုိယ စား 
လွယ္မ်ားႏွင့္ ညိႇႏႈိင္းေဆာင္ရြက္ရန္ႏွင့္ လႊတ္ေတာ္သုိ႔ အသိေပး 
ေဆာင္ရြက္ရန္ မႏၲေလးတိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒ ဦးေအာင္ 
ေက်ာ္ဦးက ေျပာသည္။
(ကိးုကား- www.7daydaily.com)

ေအာက္တုိဘာ ၃ ၊  ၂၀၁၈

ဥပေဒစိုးမိုးေရးလုပ္ေဆာင္ေရးအတြက္ 
ေမြးျမဴထားသည့္ သတင္းေပးပုဂၢဳိလ္တို႔ကို 
ႏိုင္နင္းစြာကိုင္တြယ္ႏိုင္ျခင္းမရိွပါက ထို 
ပုဂၢိဳလ္တို႔၏ ဥပေဒခ်ဳိးေဖာက္မႈ ပိုမိုမ်ားျပား 
လာမည္ဟု စစ္ကိုင္းတိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ 
ေတာ္မွ လႊတ္ေတာ္အမတ္တစ္ဦးက ေအာက္ 
တိုဘာ ၂  ရက္ေန႔တြင္ ေျပာၾကားလုိက္သည္။

အင္ေဖာ္မာ (informer) ဟုလည္း ေခၚ 
ၾကသည့္ သတင္းေပးပုဂၢဳိလ္တို႔သည္ ဌာန 
ဆိုင္ရာဝန္ထမ္းမ်ားထက္ တန္ခိုးအာဏာ 
ႀကီးမားစြာလႈပ္ရွားလာၾကေၾကာင္း၊  ၎တို႔ 
က ဝင္ေငြထူးကဲစြာ ရွာေပးႏိုင္မႈေၾကာင့္ 
ဝန္ထမ္းမ်ားကလည္း အားကုိးတႀကီးခုိင္းေစ 
ေနၾကေၾကာင္း တုိင္းလႊတ္ေတာ္ကုိယ္စား 
လွယ္ ဦးေက်ာ္ဆန္း (မင္းကင္း-၁)က ေျပာ 
သည္။

ထိုအေျခအေနကို သတင္းေပးပုဂၢဳိလ္တို႔ 
ကအသံုးခ်ကာျပည္သူမ်ားကို ေငြညႇစ္ျခင္း၊ 
ဖမ္းဆီးျခင္း၊ ကိုယ္ထိလက္ေရာက္ နွိပ္စက္ 
ျခင္းမ်ား ရွိလာသည္ဟု လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စား 
လွယ္ ဦးေက်ာ္ဆန္းက Myanmar Now သုိ႔ 
ေျပာသည္။ 

သတင္းေပးပုဂၢိဳလ္တို ႔ဥပေဒခ်ဳိးေဖာက္
မႈမ်ားရိွေနသည့္အေၾကာင္းကို ဦးေက်ာ္ 
ဆန္းက ေအာက္တိုဘာ ၂ ရက္ေန႔ 
လႊတ္ေတာ္အစည္းအေဝးတြင္ ေမးခြန္း 

ထုတ္တင္ျပခဲ့သည္။
အင္းေတာ္ၿမိဳ႕နယ္ ေတာတြင္းတစ္ေန 

ရာတြင္ တည္ထားသည့္ သစ္စက္ကိုဓာတ္ပုံ
႐ိုက္သူေခါင္းျဖတ္အသတ္ခံရျခင္း၊ သတင္း  
ေပးတစ္ဦးက ေဒသတြင္းလႊတ္ေတာ္အမတ္
တစ္္ဦးကိုရဲတင္းျဖင့္ ခုတ္ေတာ့မည့္အခ်ိန္ 
တြင္ ရဲတပ္ဖဲြ႕က ဟန္႔တားပစ္ခတ္လိုက္ရ 
ျခင္း၊ အျခားအမတ္တစ္ဦးျဖစ္သည့္ ဦးထြန္း 
ထြန္းဝင္းႏွင့္အဖြဲ႕ကို သတင္းေပးဆိုသူတစ္စု 
က ၿခိမ္းေျခာက္ျခင္း စသည့္ျဖစ္စဥ္မ်ားကို 
လႊတ္ေတာ္တြင္ ဥပမာေပးတင္ျပခဲ့သည္။

သတင္းေပးပုဂၢဳိလ္တို႔ပတ္သက္မႈ ရိွႏိုင္ 
သည့္ မံုရြာၿမိဳ႕နယ္မွ သတင္းေထာက္ ကိုစိုး
မုိးထြန္းသတ္ျဖတ္ခံရမႈတြင္ အမႈမွန္ေပၚေပါက္ 
ေရး လြန္စြာၾကန္႔ၾကာေနျခင္းကိုလည္း 
ဦးေက်ာ္ဆန္းကေထာက္ျပသည္။

ဦးေက်ာ္ဆန္း၏ ေမးခြန္းထုတ္ေဆြး 
ေႏြးမႈအေပၚ  သတင္းေပးမ်ားကုိ ျပန္လည္ 
ဆန္းစစ္ၿပီး အသုံးခ်ႏုိင္ေအာင္ စီမံေဆာင္ 
ရြက္လ်က္ရွိေၾကာင္း တုိင္းအစိုးရအဖဲြ႕ဝင္ 
လံုၿခံဳေရးႏွင့္နယ္စပ္ေရးရာဝန္ႀကီး ဗုိလ္မွဴး 
ႀကီး သန္းထြန္းေအာင္က ျပန္လည္ေျဖၾကား 
ခဲ့သည္။

လုပ္ပိုင္ခြင့္အာဏာ အလြဲသံုးစားလုပ္ 
သည့္ သတင္းေပးပုဂၢဳိလ္တို႔ကို တိုင္ၾကားစာ 
မ်ားအရ ေသာ္လည္းေကာင္း၊ စံုစမ္းသိရွိ 
သည့္အရေသာ္လည္းေကာင္း စစ္ေဆးေဖာ္ 
ထုတ္ၿပီး တည္ဆဲဥပေဒမ်ားနွင့္အညီ အေရး 
ယူေဆာင္ရြက္လ်က္ရွိသည္ဟု ဝန္ႀကီးက 
ေျပာသည္။

လံုၿခံဳေရး၊ နယ္ေျမစိုးမိုးေရး၊ တရား 
ဥပေဒစိုးမိုးေရးတို႔အတြက္ 'သတင္း"သည္ 
မရိွမျဖစ္ ကုန္ၾကမ္းျဖစ္ေနေသာေၾကာင့္  
သတင္းရေရးအတြက္ သတင္းေပးမ်ားကို 
ေမြးျမဴထားရေၾကာင္း၊ သတင္း ၆ မ်ဳိး၊ 
သတင္းေပးအမ်ဳိးအစား ၇ မ်ဳိး ခဲြျခားၿပီး 
သတင္းရယူေရး ေဆာင္ရြက္လ်က္ရွိေၾကာင္း 
ဝန္ႀကီးက လႊတ္ေတာ္တြင္ေျပာသည္။
 (ကုိးကား- www.mizzimaburmese.com)

မန္းလႊတ္ေတာ္က  ျဖတ္ေတာက္ခ့ဲသည့္  က်ပ္  ၁၀  ဘီလီယံေက်ာ္ကို   ေဒသဖြ ံ ႕ ၿဖိဳးေရးတြင္  အသံုးျပဳမည္

သတင္းေပးပုဂၢိဳလ္တို႕ကို   ႏိုင္နင္းစြာကိုင္တြယ္ရန္   စစ္ကိုင္းလႊတ္ေတာ္တြင္   ေတာင္းဆို

ေအာက္တိုဘာ ၂ ရက္ေန႔က စစ္ကိုင္း တိုင္းေဒသ 
ႀကီးလႊတ္ေတာ္ အစည္းအေဝးတြင္  မင္းကင္း 
ၿမိဳ႕နယ္ မဲဆႏၵနယ္အမွတ္ (၁) ဦးေက်ာ္ဆန္း ေမး 
ခြန္းထုတ္ေနစဥ္ ေျဖၾကား ရန္ ေစာင့္ဆိုင္းေနေသာ 
တုိင္းအစိုးရအဖဲြ႕ဝင္ လုံၿခဳံေရးႏွင့္နယ္စပ္ေရးရာ 
ဝန္ႀကီး ဗိုလ္မွဴးႀကီးသန္းထြန္းေအာင္။
(ဓာတ္ပံု - စစ္ကိုင္းတိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္)
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ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အတြဲ(၂)၊ အမွတ္-၆၅

ေအာက္တုိဘာ ၁၊ ၂၀၁၈ 

၂၀၁၇ ခုႏွစ္ ဇန္နဝါရီလက ထားဝယ္ေလယာဥ္ကြင္းခ်ဳံရွင္းရန္ တိုင္းေဒသႀကီး 
အစိုးရက ေငြက်ပ္သိန္း ၄၀ဝ၀ သုံးစြဲခဲ့ျခင္းႏွင့္ပတ္သက္၍ ရွင္းလင္းတိက်သည့္ 
အခ်က္အလက္အျပည့္အစုံအား ေနာက္ထပ္က်င္းပမည့္ အနီးစပ္ဆုံး လႊတ္ေတာ္ 
အစည္းအေဝးတြင္ တင္ျပရန္ တနသၤာရီတိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္သို႔ တင္ျပရန္ 
လႊတ္ေတာ္ဒုတိယဥကၠ႒က တိုင္းေဒသႀကီးစာရင္းစစ္ခ်ဳပ္အား စက္တင္ဘာ ၂၈ က 
က်င္းပသည့္ လႊတ္ေတာ္အစည္းအေဝးတြင္ ေျပာၾကားခဲ့သည္။ 

တနသၤာရီတိုင္းေဒသႀကီး စာရင္းစစ္ခ်ဳပ္႐ုံးက ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘ႑ာေရးႏွစ္ 
ဒုတိယ ၆ လပတ္ ရသုံးမွန္းေျခေငြ စာရင္း အေကာင္အထည္ေဖာ္မႈႏွင့္ စပ္လ်ဥ္းသည့္ 
အစီရင္ခံစာကို ယခင္ နဝမအႀကိမ္လႊတ္ေတာ္အစည္းအေဝးတြင္ လႊတ္ေတာ္သို႔ 
တင္သြင္းခဲ့သည္။ ယင္းအစီရင္ခံစာအေပၚ တိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ ဘ႑ာေရး၊ 
စီမံကိန္းႏွင့္စီပြားေရးေကာ္မတီ၏ စစ္ေဆးေတြ႕ရွိခ်က္၊ သုံးသပ္ခ်က္မ်ားကို ေကာ္ 
မတီဥကၠ႒ ဦးေက်ာ္မင္းက ယခုက်င္းပသည့္ ဒႆမအႀကိမ္လႊတ္ေတာ္အစည္း 
အေဝးတြင္ ဖတ္ၾကားတင္ျပခဲ့သည္။ စစ္ေဆးေတြ႕ရွိခ်က္၊ သုံးသပ္ခ်က္မ်ားတြင္ 
ထားဝယ္ေလယာဥ္ကြင္း သစ္ပင္ခ်ဳံႏြယ္ရွင္းျခင္းလုပ္ငန္းစာခ်ဳပ္တြင္ သစ္ပင္ခ်ဳံႏြယ္ 
ရွင္းလင္းရမည့္ဧရိယာမွာ ေလယာဥ္ကြင္း အတြင္းအျပင္ဟုသာပါရွိၿပီး ရွင္းလင္းရ 
မည့္ ဧရိယာအက်ယ္အဝန္း အတိုင္းအတာ အတိအက်မပါရွိျခင္း၊ တစ္ဧကရွင္း 
လင္းစရိတ္ မသတ္မွတ္ထားျခင္း စသည္တို႔ကို ေတြ႕ရွိရေၾကာင္း ဦးေက်ာ္မင္းက 
လႊတ္ေတာ္တြင္ တင္ျပခဲ့သည္။ 

''စာခ်ဳပ္ထဲမွာ အက်ယ္အဝန္း ဘယ္ေလာက္ဆိုတာမပါဘူး၊ တစ္ဧကကို ဘယ္ 
ေလာက္ႏႈန္းနဲ႔ရွင္းတာလဲဆုိတာ စာခ်ဳ ပ္ထဲမွာမပါဘူး""ဟု ဦးေက်ာ္မင္းက ေျပာသည္။ 

အကယ္၍ သစ္ပင္ခ်ဳံႏြယ္ ရွင္းလင္းရမည့္ ေလယာဥ္ကြင္းဧရိယာမွာ ဧက ၂၅၀ 
ခန္႔ ရွိမည္ဆိုပါက ၁ ဧကလွ်င္ ခ်ဳံႏြယ္ရွင္းခ ေငြက်ပ္ ၁၆ သိန္းဝန္းက်င္ က်သင့္ေန 
သျဖင့္ သုံးစြဲခဲ့သည့္ေငြပမာဏမွာ အေတာ္ပင္မ်ားျပားေနသည္ဟု ေကာ္မတီက 
သုံးသပ္ခဲ့ေၾကာင္း ဦးေက်ာ္မင္းက ေျပာသည္။ 

စာရင္းစစ္ခ်ဳပ္႐ုံးအေနျဖင့္ အစိုးရ ႏွင့္ ဌာနဆိုင္ရာမွ ေငြေၾကးသုံးစြဲမႈမ်ားကို 
ေလ်ာ့ရဲမႈ ရွိ/မရွိ၊ မွန္/မမွန္ တို႔ကို လုပ္ထုံးလုပ္နည္းမ်ားႏွင့္အညီ စစ္ေဆးရမည္ 
ျဖစ္ေၾကာင္း လႊတ္ေတာ္ဒုတိယဥကၠ႒ ဦးၾကည္စိုးက ေျပာသည္။ 

အကယ္၍ ေလ်ာ့ေလ်ာ့ရဲရဲ လုပ္ေဆာင္ျခင္းမ်ိဳး စစ္ေဆးေတြ႕ရွိပါက စာရင္းစစ္ 
ခ်ဳပ္အား ေခၚယူၾကားနာျခင္း၊ လုပ္ငန္း အေကာင္အထည္ေဖာ္သည့္ အစိုးရဌာနအား 
ေခၚယူၾကားနာျခင္းမ်ဳိး လႊတ္ေတာ္မွလုပ္ေဆာင္ႏိုင္ေၾကာင္း ၎က ေျပာသည္။ 
(ကုိးကား- Dawei Watch/ myanmar.mmtimes.com)

စက္တင္ဘာ ၂၇၊ ၂၀၁၈ 

မႏၲေလးတိုင္းအတြင္းရွိ တည္ေဆာက္ေရးလုပ္ 
ငန္းမ်ားတြင္ တင္ဒါေအာင္ကုမၸဏီအခ်ဳိ႕က လုပ္ငန္း 
ႏွင့္သက္ဆိုင္သည့္ စာခ်ဳပ္အခ်က္အလက္မ်ားကုိ 
လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္မ်ားအား အသိမေပးသည့္ 
အျပင္ စံခ်ိန္၊ စံၫႊန္းျပည့္၀စြာလုပ္ကိုင္ျခင္းလည္းမရွိ 
ေၾကာင္း ႏြားထုိးႀကီးၿမိဳ႕နယ္လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စား 
လွယ္ ေဒၚ ၿငိမ္းသက္ႏြယ္က ေျပာၾကားသည္။

အဆိုပါျဖစ္စဥ္ေၾကာင့္ လုပ္ငန္းမ်ားေဆာင္ရြက္ 
ရာတြင္ တင္ဒါေအာင္ကုမၸဏီႏွင့္ အစုိးရအဖြဲ႕တို႔ၾကား 
ခ်ဳပ္ဆုိထားသည့္စာရြက္ စာတမ္းမ်ားကုိ စီမံကိန္း 
မစတင္မီ လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္မ်ား၏လက္၀ယ္ 
သုိ႔ ေရာက္ရွိႏုိင္ေရး စီမံေဆာင္ရြက္ေပးရန္ စက္တင္ 
ဘာ ၂၆ ရကက္ က်င္းပေသာ မႏၲေလးတိငု္းလႊတ္ေတာ ္
အစည္းအေ၀း တြင္ ေမးျမန္းခဲ့သည္။

၂၀၁၆-၁၇ ဘ႑ာႏွစ္တြင္လည္း ႏြားထုိးႀကီး 
ၿမိဳ႕နယ္၌ တင္ဒါေအာင္ကုမၸဏီက ၁၁ ေကဗီဓာတ္ 
အားလုိင္းသြယ္တန္းရာတြင္ ေဒသအုပ္ခ်ဳပ္ေရး 
တာ၀န္ရွိသူမ်ား၊ ကုိယ္စားလွယ္မ်ားႏွင့္ ခ်ိတ္ဆက္ 
ေဆာင္ရြက္ျခင္းမရွိဘဲ လမ္းေၾကာင္းမွားသြယ္တန္း 
ခဲ့ၿပီး ေက်းရြာေဒသခံမ်ားႏွင့္ပဋိပကၡ ျဖစ္မွသာသိရွိရ 
ေၾကာင္း ေဒၚ ၿငိမ္းသက္ႏြယ္က ေျပာသည္။

ယင္းေမးခြန္းႏွင့္ပတ္သက္၍ မႏၲေလးတုိင္း လွ်ပ္စစ္၊ 
စြမ္းအင္ႏွင့္ေဆာက္လုပ္ေရး၀န္ႀကီး ဦးဇာနည္ေအာင္ 
က ျပည္သူ႔ဘ႑ာမ်ားျဖင့္ သုံးစြဲတည္ေဆာက္ေရး 
လုပ္ငန္းမ်ားတြင္ ေငြေၾကးယုိဖိတ္မႈမရွိေစေရး၊ 
အရည္အေသြး စံခ်ိန္၊ စံၫႊန္းျပည့္၀ေစေရး၊ ျပည္သူ 
မ်ား အခ်ိန္မီအသုံးျပဳႏုိင္ေရးရည္ရြယ္၍ လုပ္ကိုင္ေန 
ေၾကာင္း  လႊတ္ေတာ္၌ ျပန္လည္ေျဖၾကားသည္။

ထို႔အျပင္ ပြင့္လင္းျမင္သာမႈ၊ တာ၀န္သိမႈ၊ တာ၀န္ 
ယူမႈ၊ တာ၀န္ခံမႈလုပ္ငန္းကုိေဖာ္ေဆာင္ရန္ လုိအပ္ 
မည္ျဖစ္၍တည္ ေဆာက္ေရးလုပ္ငန္းမ်ားဆိုင္ရာ 
လက္စြဲစာအုပ္ကုိ ျပဳစုေရးဆြဲထားၿပီး အခက္အခဲ 
မ်ားကုိ အဆုိပါစာအုပ္ျဖင့္သာ ေျဖရွင္းႏုိင္ေၾကာင္း 
၀န္ႀကီးက ဆုိသည္။
(ကုိးကား- www.7daydaily.com)

ထားဝယ္ေလယာဥ္ကြင္း  ခ်ဳံရွင္းခ  က်ပ္သိန္း   ၄၀ဝ၀ 

ကိစၥ  တိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္သို႕   တင္ျပရမည္

မႏၲေလးတိုင္းတြင္ 

တင္ဒါေအာင္ ကုမၸဏီအခ်ဳိ ႕ 

တည္ေဆာက္ေရးလုပ္ရာတြင္  

အရည္အေသြးမျပည့္မီဟုဆုိ

 ထားဝယ္ေလယာဥ္ကြင္းအနီးဝန္းက်င္ကို ေတြ႕ရစဥ္။ (ဓာတ္ပုံ - Dawei Watch)


